
Protokół Nr 4/2011
posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w dniu 14 lutego 2011 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołów poprzednich posiedzeń komisji tj., z dnia 31 stycznia oraz 

01 lutego br.
3. Zapoznanie się z autopoprawką do projektu Uchwały budżetowej Powiatu No-

wosądeckiego na 2011 rok. 
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 

regulaminu określającego tryb postępowania o udzielenie dotacji związanych 
z  wykonywaniem  zadań  określonych  ustawą  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, sposobu ich rozliczania 
oraz kontroli wykonywania zleconego zadania.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie za-
miaru rozwiązania Zespołu Szkół Zawodowych im. Władysława Orkana, Ze-
społu  Szkół  Zawodowych  nr  2,  Zespołu  Szkół  Drzewno-Mechanicznych  
w Starym Sączu i zamiaru likwidacji  szkół tego samego typu wchodzących  
w skład tych Zespołów oraz zamiaru utworzenia w to miejsce Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie li-
kwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zespole Szkół i Placówek w 
Piwnicznej Zdroju.

7. Zapoznanie się z planem naboru do szkół na rok 2011/2012.
8. Analiza sieci szkół i placówek oświatowych.
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
10.Zamknięcie posiedzenia.

Ad.1.
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich przybyłych.

W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji oraz zaproszeni goście:
Zbigniew CZEPELAK - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu,
Maria JĘKOT - Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego,
Andrzej ZARYCH - Dyrektor KP,
Marian KUCZAJ - Radny Powiatu Nowosądeckiego,
Bogumiła HYBEL -  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Zawodowych  

   im. W. Orkana w Starym Sączu,
Grzegorz SKALSKI -  Z-ca  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Zawodowych  

   im. W. Orkana w Starym Sączu,

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu.

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia i zgłosił autopoprawkę 
o wprowadzenie do porządku posiedzenia w punkcie 3 punktu dotyczącego 
zapoznania  się  z  autopoprawką  do  projektu  Uchwały  budżetowej  Powiatu 
Nowosądeckiego na 2011 rok. Porządek posiedzenia wraz z autopoprawką został 
poddany pod głosowanie.
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Porządek  posiedzenia  po  zmianach  został jednogłośnie  pozytywnie 
zaopiniowany.

Ad.2.
Przewodniczący Komisji  Stanisław Mrzygłód poddał  pod  głosowanie  protokół  
nr 2 z dnia 31 stycznia br., oraz nr 3 z dnia 1 lutego br. 
Członek Komisji Wiesław Pióro zwrócił się z zapytaniem czy obowiązkiem Powiatu 
byłoby dowożenie uczniów do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Krynicy-Zdroju 
w  przypadku  likwidacji  Zespołu  Szkół  w  Złockim.  W  odpowiedzi  Dyrektor  EKS 
Zbigniew  Czepelak  wyjaśnił,  iż  uczniowie  którzy  rozpoczęli  naukę  w  placówce 
musieliby mieć zapewniony dojazd do nowej siedziby szkoły.
Protokoły zostały jednogłośnie przyjęte i podpisane.

Ad.3.
Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego Maria Jękot  przedstawiła autopoprawkę do 
projektu Uchwały budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2011 rok. W dziale 801 - 
Oświata i wychowanie, rozdziale 80130 - Szkoły zawodowe, zwiększa się wydatki  
o  kwotę  363 819  zł.,  z  tego  na  „Współfinansowanie  budowy   Hali  Sportowo-
Widowiskowej w Łącku o kwotę 250 000 zł., oraz 113 819 zł., na dokonanie zwrotu 
niewykorzystanej  w  tej  wysokości  dotacji  otrzymanej  w  2010  r.,  na  projekt  pn. 
„Rozbudowa i wyposażenie CKUiP w Marcinkowicach i Grybowie jako wzmocnienie 
oferty południowo-małopolskiej Sieci Edukacji Zawodowej”. 
Wiceprzewodniczący Komisji Antoni Poręba zwrócił się z zapytaniem w jakiej pozycji 
budżetowej  ujmuje  się  środki  pozyskane  przez  PCFE  na  realizacje  projektów 
edukacyjnych.  W  odpowiedzi  Maria  Jękot  Skarbnik  Powiatu  Nowosądeckiego 
wyjaśniła,  iż  środki  powyższe  wpływają  na  wydzielony  rachunek  dochodów  
i  wydatków  tworzony  dla  każdego  projektu  oddzielnie.  Najczęściej  projekty  
są rozliczane zaliczkowo w związku z powyższym środki ujmowane są w budżecie 
po stronie wydatków. 

Przewodniczący  Komisji  Stanisław  Mrzygłód  poddał  autopoprawkę  pod 
głosowanie. 
Wynik głosowania:     za - 6, przeciw - 0, wstrzymujących się -1.

Autopoprawka została pozytywnie zaopiniowana. 

Ad.4.
Dyrektor  Kancelarii  Powiatu  Andrzej  Zarych  przedstawił  projekt  uchwały  Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie regulaminu określającego tryb postępowania o 
udzielenie dotacji związanych z wykonywaniem zadań określonych ustawą z dnia 24 
kwietnia 2003 r., o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, sposobu ich 
rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania.
Dyrektor poinformował zebranych, iż w związku z realizacją znowelizowanej ustawy 
o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie,  wkrótce  rozpoczną  prace 
komisje  konkursowe  do  opiniowania  ofert  w  otwartych  konkursach  na  zadania 
publiczne Powiatu Nowosądeckiego. Komisje powoływane są i działają na zasadach 
określonych  w  rozdziale  XI  Programu  Współpracy  Powiatu  Nowosądeckiego  
z  Organizacjami  Pozarządowymi  na 2011 rok,  uchwalonego przez Radę Powiatu 
Nowosądeckiego  w  październiku  2010  roku.  W  skład  komisji   konkursowych 
wchodzą radni i inni delegowani przez Zarząd Powiatu przedstawiciele powiatu oraz 
osoby reprezentujące organizacje pozarządowe. Powołanych zostanie 5 osobnych 
komisji dla poszczególnych obszarów współpracy zadań publicznych, czyli: kultury  
i  ochrony  dziedzictwa  narodowego,  kultury  fizycznej  i  sportu,  turystyki,  ochrony  
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i  promocji  zdrowia,  edukacji  ekologicznej.  Członkowie  komisji  muszą  jednak 
pamiętać, iż zgodnie z wymogami ustawowymi, organizacje pozarządowe, do których 
należą  bądź  instytucje,  w  których  pracują,  nie  mogą  ubiegać  się  o  dotacje  
w  konkursie,  w  którym będą  dokonywać  oceny  ich  przedstawiciele.  Ogłoszenie  
o  otwartych  konkursach  ofert  na  zadania  publiczne Powiatu  na  2011 rok  będzie 
umieszczone  na stronie internetowej, Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń Starostwa Powiatowego niezwłocznie po uchwaleniu budżetu przez Radę 
Powiatu Nowosądeckiego.

Członek Komisji Wiesław Pióro zwrócił uwagę, że w § 2, pkt. 7, znajduje się zapis: 
„w  uzasadnionych  przypadkach  Zarząd  Powiatu  może  odmówić  zatwierdzenia 
wyników konkursu.  Zarząd Powiatu podejmuje decyzję  co  do zatwierdzenia  bądź 
odrzucenia wyników konkursu do 30 dni  od daty przedstawienia propozycji  przez 
komisje”. Pan Wiesław Pióro zasugerował, że komisja konkursowa mogłaby się nie 
odbywać, ponieważ ostateczne zdanie i tak należy do Zarządu PN. W dalszej części 
wypowiedzi Pan Wiesław Pióro zwrócił  się z pytaniem czy przy ocenie punktowej 
wniosków stosuje się warzenie punktów. Dyrektor Kancelarii Powiatu Andrzej Zarych 
wyjaśnił, iż Zarząd PN zawsze przychylał się do decyzji podjętych na posiedzeniu 
komisji konkursowych. W kontekście warzenia punktów, Dyrektor wyjaśnił, iż kwestia 
ta nie została rozstrzygnięta w regulaminie, pozostawiając ja do rozwiązania komisją 
grantowym. 

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie jednogłośnie zaopiniowany. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Wynik głosowania:     za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.

Ad.5.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zamiaru  rozwiązania 
Zespołu Szkół Zawodowych im. Władysława Orkana, Zespołu Szkół Zawodowych nr 
2, Zespołu Szkół Drzewno-Mechanicznych w Starym Sączu i zamiaru likwidacji szkół 
tego samego typu wchodzących w skład tych Zespołów oraz zamiaru utworzenia  
w to miejsce Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu.

Przewodniczący  Komisji  Stanisław  Mrzygłód  poinformował  członków  Komisji,  iż  
w  poprzedniej  kadencji  w  związku  ze  zmniejszającą  się  liczbą  uczniów  oraz 
subwencją  oświatową,  temat  przekształceń  w  sferze  placówek  oświatowych  był 
dyskutowany. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przypomniał, iż na 
posiedzeniu  komisji  w  dniu  31  stycznia  br.,  Komisja  zapoznała  się  
z  przygotowywanym  programem  działań  niezbędnych  do  podjęcia  w  zakresie 
organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowosądecki, 
których celem jest racjonalizacja wydatków budżetowych. W związku z racjonalizacją 
sieci  szkolnej  na  terenie  Starego  Sącza  podejmuje  się  działania  polegające  
na  połączeniu  szkół  uczących  w  zawodach  tj.  Zespołu  Szkół  Zawodowych  im. 
Władysława Orkana, Zespołu Szkół Zawodowych nr 2 oraz Zespołu Szkół Drzewno - 
Mechanicznych w Starym Sączu w jeden Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych z łączną 
liczbą  uczniów  ok.  990.  Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew 
Czepelak  wyjaśnił,  iż  zmiany  w  Starym  Sączu  będą  dotyczyły  jedynie  kwestii 
organizacyjnej,  a  nowo  utworzony  Zespół  Szkół  powstanie  w  miejscu 
dotychczasowych trzech szkół.  Te działania  prowadzą jedynie do przekształcenia 
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szkół,  a  nie  do  ich  likwidacji.  Obiekty  przekształcanych  szkół  będą  nadal 
wykorzystane na cele statutowe Zespołu. Powyższe zmiany mogą być wprowadzone 
po  otrzymaniu  pozytywnej  opinii  Małopolskiego  Kuratora  Oświaty.  Dyrektor 
poinformował,  iż  przed  posiedzeniem komisji  odbyło  się  spotkanie  ze  związkami 
zawodowymi. Po konsultacjach społecznych i podjęciu uchwały przez Radę zostałby 
ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół. Wyłoniony dyrektor wraz 
z  kadrą  kierowniczą  obecnie  funkcjonującą  stworzyłby  w  maju  nowy  arkusz 
organizacyjny  dla  wszystkich  szkół  wraz  z  nową  ofertą  edukacyjną  szerszą  niż 
obecnie.  Pracownicy  pedagogiczni  zostaną  pracownikami  nowo  utworzonego 
Zespołu w liczbie wynikającej z arkuszy organizacyjnych zgodnie z liczbą oddziałów 
oraz  kierowników  kształcenia.  W  przypadku  przekształceń  każdy  nauczyciel,  dla 
którego  będzie  praca  otrzyma  informację,  iż  z  dniem  1  września  zmieni  się 
pracodawca.  Nauczyciele  dostaliby  propozycje  przejścia  do  nowej  placówki, 
odrzucenie  jej  oznaczałoby  rozwiązanie  umowy  o  pracę.  Nauczyciele  uczący 
dotychczas w kilku szkołach będą pracownikami jednej szkoły powstałej w wyniku 
połączenia,  co stwarza szansę zatrudnienia  w pełnym wymiarze czasu pracy  dla 
nauczycieli,  którzy dotychczas mieli  ograniczony wymiar etatu z uwagi na spadek 
liczby uczniów w szkole macierzystej. Działania te, nie powodują także zagrożenia 
dla  kontynuacji  kształcenia  młodzieży,  która  nadal  będzie  się  uczyła  
w dotychczasowych szkołach i zawodach. Zgodnie z Ustawą o Systemie Oświaty,  
w zespół można połączyć jedynie szkoły różnych typów, a w obecnych zespołach 
funkcjonują: technika nr 1, 2 i 3 oraz zasadnicze szkoły zawodowe nr 1 i 2. Dlatego 
konieczne  jest  dokonanie  likwidacji   techników  funkcjonujących  obecnie  
w  poszczególnych  zespołach,  a  następnie  utworzenie  jednego  technikum 
zawodowego,  obejmującego  wszystkich  uczniów  kształcących  się   
w dotychczasowych technikach. 

Członek  Komisji  Marek  Kwiatkowski nawiązując  do  wypowiedzi  Dyrektora  EKS 
Zbigniewa  Czepelak  stwierdził,  że  skoro  spada  liczba  uczniów  a  wszyscy 
nauczyciele, którzy otrzymali propozycję przejścia do nowej placówki przyjmą ją, to 
trzeba będzie podjąć decyzję o rozwiązaniu umowy o pracę z nauczycielami. 
Wiceprzewodniczący Komisji Antoni Poręba zadał pytanie o liczbę etatów w nowym 
Zespole Szkół i liczbę osób, które będą mogły pracę stracić. 
W odpowiedzi Dyrektor EKS Zbigniew Czepelak wyjaśnił, iż nauczyciele podlegają 
karcie nauczyciela, część kadry nauczycielskiej tworzy tzw. „rdzeń” są to pedagodzy, 
dla  których  zawsze  od  1  września  jest  praca,  ale  część  nauczycieli  dostaje 
wypowiedzenie  w  maju  i  jeżeli  jest  odpowiednia  ilość  oddziałów  to  w  sierpniu 
wypowiedzenie  jest  cofane.  Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Marian  Kuczaj 
przyznał,  iż  w kontekście  omawianych zmian brakło  inicjatywy do spotkań m.in.  
z radami pedagogicznymi, rodzicami, nauczycielami, a spotkania są organizowane 
dopiero  w  momencie  gdy  projekt  uchwały  jest  już  przygotowany  i  zostanie 
dostarczony  do  kuratorium  oświaty.  Poddał  sugestię  połączenia  Zespołu  Szkół 
Zawodowych nr 2 oraz Zespołu Szkół Drzewno - Mechanicznych w Starym Sączu w 
jedną szkołę. Bazę po Zespole Szkół Zawodowych nr 2 można byłoby wykorzystać 
do  innych  celów.  W dalszej  wypowiedzi  Radny  Maran Kuczaj  zwrócił  uwagę,  że 
planowany jest wyjazd na wizytację do starosądeckich placówek oświatowych na 7 
marca,  kiedy  projekt  uchwały  być  może  zostanie  już  podjęty.  Poinformował  
o pojawiających się w społeczeństwie starosądeckim informacji o tym, iż stanowisko 
dyrektora jest już z góry obsadzone. Przyznał, że należy zorganizować spotkanie  
z radami pedagogicznymi i rodziców. 
Odnosząc  się  do  wypowiedzi  przedmówcy Dyrektor  EKS  Zbigniew  Czepelak 
wyjaśnił, iż nie mogły zostać podjęte rozmowy zanim Zarząd nie przyjął  programu 
działań  niezbędnych  do  podjęcia  w  zakresie  organizacji  szkół  i  placówek 
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oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat  Nowosądecki,  następnie  niezwłocznie 
zostali poinformowani dyrektorzy szkół, komisja edukacji RPN, a 16 lutego odbędzie 
się  kolejne  spotkanie  w  przedmiotowej  sprawie  z  radą  pedagogiczną.  Dyrektor 
poinformował, iż w tym roku mija kadencja dyrektorów w każdej z 3 szkół, w związku 
z powyższym jest to dobry czas na zmiany.  Dyrektor wyjaśnił, że będzie ogłoszony 
konkurs  na  stanowisko  dyrektora  a  w  komisji  konkursowej  będą  przedstawiciele 
Komisji Edukacji RPN, Zarządu Powiatu Nowosądeckiego, Kuratorium Oświaty, Rad 
Pedagogicznych,  Rad  Rodziców.  Do  rodziców  uczniów  wszystkich  trzech  szkół 
zostanie  wysłany  list  informujący,  o  zmianach  organizacyjnych  placówki. 
Przekształcenie szkół w Starym Sączu, które miałoby obowiązywać od 1 września 
należy 6 miesięcy wcześniej zgłosić do Kuratorium Oświaty. Stąd wynika potrzeba 
podjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru  rozwiązania  Zespołu  Szkół 
Zawodowych im.  Władysława Orkana,  Zespołu  Szkół  Zawodowych nr  2,  Zespołu 
Szkół  Drzewno-Mechanicznych  w  Starym  Sączu  i  zamiaru  likwidacji  szkół  tego 
samego typu wchodzących w skład tych Zespołów oraz zamiaru utworzenia w to 
miejsce Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu na sesji  w miesiącu 
lutym. 
Dyrektor  Zespołu  Szkół  Zawodowych  im.  W.  Orkana  w  Starym Sączu  Bogumiła 
Hybel  wyraziła  zaniepokojenie,  iż  Dyrektor  Wydziału  EKS  nie  przedstawił  radzie 
pedagogicznej  osobiście  informacji  o  przekształceniu.  W  związku  z  powyższym 
zwróciła  się  z  prośbą  o  zorganizowanie  spotkanie  z  radami  pedagogicznymi.  
W dalszej części wypowiedzi Dyrektor ZSZ im. W. Orkana w Starym Sączu Bogumiła 
Hybel  wyraziła  niepokój  wynikający  ze  stale  zmniejszającej  się  liczby  uczniów  
w szkołach. Z-ca Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych im. W. Orkana w Starym 
Sączu Grzegorz Skalski przyznał, iż do utrzymania jednozmianowości w placówce 
należałoby zwiększyć nabór jedynie o ok. 100 osób. Wyraził  niepokój o promocję 
szkoły i  formę podania komunikatu społeczeństwu,  że tworzy się nowa jednostka 
organizacyjna. 
Przewodniczący  Komisji  Stanisław  Mrzygłód  podkreślił,  iż  w  miejsce  3  szkół 
powstanie nowy Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych z lepszą ofertą edukacyjną. 
Członek Komisji  Jan  Dziedzina  przyznał,  iż  temat  łączenia  szkół  pojawiał  się  na 
Komisji  Edukacji  RPN  już  kilkakrotnie  w  poprzedniej  kadencji  RPN.  Na  niż 
demograficzny nie ma się wpływu, w związku z powyższym pomysł połączenia trzech 
placówek  w  jeden  prężnie  działający  mechanizm  wydaje  się  uzasadnionym 
działaniem, gdyż nie da się skutecznie konkurować z Nowym Sączem, kiedy w jednej 
gminie trzy powiatowe placówki konkurują między sobą. 
Członek  Komisji  Wiesław  Pióro  zwrócił  uwagę,  iż  niepotrzebnie  mówiąc  
o przekształceniach, które dotyczą Starego Sącza używa się słowa „likwidacja”, do 
sprawy należałby podejść jako do „procesu zmian”, i należałoby zbudować zespół 
ludzi,  którzy  chcą  ja  wdrożyć  dla  dobra  wspólnego,  ponieważ  jednym z  etapów 
rozwoju  firmy  jest  zmiana.  Pan  Wiesław  Pióro  przyznał,  że  aby  zapobiec 
niedomówieniom  w  społeczności  lokalnej  należy  przyjąć  oficjalne  stanowisko  i 
przystąpić do konsultacji. 
Członek  Komisji  Andrzej  Gancarz  przyznał,  iż  im  szybciej  takie  racjonalizacje 
nastąpią  tym lepiej.  Jako  Dyrektor  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Muszynie 
nadmienił,  że na poziomie klasy 2 jest 40 dzieci,  w klasie 6 jest  65 dzieci  i  to w 
przyszłości będzie widoczne w liczebności klas w szkołach średnich. Pan Andrzej 
Gancarz  przyznał,  iż  koniecznym  jest  zoorganizowanie  spotkania  z  radami 
pedagogicznymi, radą rodziców, wszystkimi organami szkoły, ponieważ informacja 
powinna być dostarczana bezpośrednio od organu kierującego. 
Wiceprzewodniczący  Komisji  Antoni  Poręba  wyraził  niezadowolenie  ze  sposobu 
informowania  o  planowanych  reorganizacjach.  Zdaniem  Radnego  w  pierwszej 
kolejności należało osobiście porozmawiać z lokalnym środowiskiem i ludźmi, którzy 
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są  zatrudnieni  w  jednostkach.  Pan  Antoni  Poręba  zgłosił  wniosek  o  zdjęcie  
z porządku obrad IV Sesji  RPN, projektu uchwały w sprawie zamiaru rozwiązania 
Zespołu Szkół Zawodowych im. Władysława Orkana, Zespołu Szkół Zawodowych nr 
2, Zespołu Szkół Drzewno-Mechanicznych w Starym Sączu i zamiaru likwidacji szkół 
tego samego typu wchodzących w skład tych Zespołów oraz zamiaru utworzenia  
w to miejsce Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu.

Przewodniczący komisji poddał wniosek pod głosowanie.
Wniosek został negatywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania:     za - 1, przeciw - 5, wstrzymujących się - 1.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie jednogłośnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania:     za - 6, przeciw - 1, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad.6.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew Czepelak  przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji  Szkolnego 
Schroniska Młodzieżowego w Zespole Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju.
Dyrektor  Wydziału  EKS  Zbigniew  Czepelak  poinformował  radnych,  iż  Szkolne 
Schronisko Młodzieżowe zawiesiło swoją działalność od roku szkolnego 2008/2009, 
gdyż  z  roku  na  rok  było  mniejsze  zainteresowanie  młodzieży  szkolnej  obozami 
wędrownymi,  które  są  podstawowym  zadaniem  statutowym  tych  schronisk. 
Małopolski Kurator Oświaty wyraził  pozytywną opinię o likwidacji. Uchwała ta była 
podjęta na III Sesji RPN, jednakże w toku legalizacji prawnej przez Wydział Nadzoru 
Prawnego  i  Kontroli  Małopolskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Krakowie  nie 
uzyskałaby akceptacji, gdyż likwidacja Schroniska została dokonana 1 stycznia 2011 
roku. Stąd wynikła konieczność uchylenia Uchwały Nr 36/III/2011 i podjęcia nowej 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
Członek  Komisji  Wiesław  Pióro  stwierdził,  iż  Radcy  Prawni  nie  wywiązali  się 
należycie ze swojej funkcji  sprawdzenia pod względem prawnym projektu uchwały 
przekazanej na Sesje RPN.

Projekt uchwały został pozytywnie jednogłośnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania:     za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad.7/8.

Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew Czepelak przedstawił 
informację na temat analizy naboru do szkół na rok szkolny 2011/2012 oraz sieci 
szkół i placówek oświatowych na terenie Powiatu Nowosądeckiego.

Poinformował o szerokiej ofercie edukacyjnej, dostosowanej do potrzeb rynku. 
W ZSP w Krynicy-Zdroju będzie można się kształcić w zawodach: kucharz małej 
gastronomii,  technik  handlowiec,  technik  hotelarstwa,  technik  żywienia  
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i  gospodarstwa  domowego,  technik  informatyk,  technik  budownictwa,  technik 
ekonomii oraz LO,
W ZSD-M w Starym Sączu powstanie profil wielozawodowy, murarz, stolarz, technik 
mechanik, technik informatyk.
W ZSZ w Grybowie  będzie  można się  kształcić  w zawodach:  technik  mechanik, 
technik  ekonomista,  kelner,  technik  żywienia  i  gospodarstwa domowego,  kucharz 
małej gastronomii, stolarz, mechanik monter maszyn i urządzeń, mechanik pojazdów 
samochodowych, elektryk/mechanik pojazdów samochodowych, technik technologii 
drewna. 
W  ZSZ  w  Starym  Sączu  będą  następujące  zawody:  technik  leśnik,  technik 
ekonomista,  technik  architektury  krajobrazu,  technik  obsługi  turystycznej,  technik 
ochrony środowiska.
W  ZSZ  w  Podegrodziu  będzie  można  uczyć  się  zawodu  technika  żywienia  
i gospodarstwa domowego, technik informatyk.
W  ZSP  W  Tęgoborzy  powstanie  klasa  wielozawodowy  oraz  technik  żywienia  
i gospodarstwa domowego, kucharz. 
W  ZSRCKP w  Nawojowej  będzie  można  uczyć  się  zawodów:  technik  żywienia  
i gospodarstwa domowego, kelner, technik hodowca koni, technik informatyk, technik 
ekonomista, technik architektury krajobrazu oraz kucharz.
W ZSZ Nr 2 w Starym Sączu będzie można uczyć się w zawodach: kucharz małej 
gastronomii, technik budownictwa, kelner. 
W ZS w Łącku będzie można się uczyć zawodów: technik żywienia i gospodarstwa 
domowego,  technik  ekonomista,  technik  budownictwa,  kucharz małej  gastronomii, 
oraz powstanie klasa wielozawodowy.
W  ZS  w  Złockiem  będzie  można  się  uczyć  w  zawodzie  technik  żywienia  
i gospodarstwa domowego.

Komisja przyjęła informację.
Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.9.
Członek Komisji  Jan Dziedzina zwrócił  się z prośbą do Dyrektora EKS Zbigniewa 
Czepelaka, aby zadbał o prawne wsparcie w kwestii rozwiązywania i nawiązywania 
umów  w  przekształcanych  oświatowych  jednostkach  organizacyjnych  na  terenie 
Starego Sącza. 
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Ad. 10.
Przewodniczący  Komisji  Stanisław  Mrzygłód podziękował  zebranym  
za przybycie i zamknął posiedzenie.

                Przewodniczący
                     Komisji Edukacji RPN

             Stanisław Mrzygłód

Protokołowała: Anna Walczak
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